



نوره الزامل

رئيس قسم البرامج

Noura Alzamil

Programs Manager



عُيّنت نوره الزامل رئيسة للبرامج في مركز إثرا، بحلول عام 2022م، حيث تتمتع بخبرة تربوية على 10 سنوات في مجال التعليم المتحفي والممارسات ذات الصلة بما يشمل دورها السابق كرئيسة قسم التعليم في إثرا. وهي حاصلة على درجة الماجستير في الآداب في تعليم المتحف من جامعة تافتس، ماساتشوستس في الولايات المتحدة. على مدى مسيرتها المهنية، ساهمت الزامل في قطاع التعليم الإبداعي في المملكة من خلال تدريب المتخصصين في مجال تعليم المتحف. أدارت الزامل أول متحف للطفل في المملكة، وطورت برامج تعليمية وطنية، كما أشرفت على برامج تعليمية ألهمت أكثر من 500,000 مشارك. بصفتها خبيرة في المجال، مثلت الزامل المملكة بكل فخر في معرض إكسبو 2020 في دبي، الإمارات العربية المتحدة، لمناقشة التعلم الإبداعي.

Noura Alzamil was appointed Head of Programs at the King Abdulaziz Center for World Culture (Ithra) in 2022 bringing with her over 10 years of experience in museum education and related practices, including in her previous role as Ithra's Head of Learning. She holds a Master of Arts degree in museum education from Tufts University, Massachusetts in the US. Throughout her career, Alzamil has contributed to the Kingdom's creative learning sector by training professionals in the field of museum education. Alzamil ran the first children's museum in Saudi Arabia, developed national learning programs and oversaw learning programs that have inspired more than 500,000 participants. An expert in the field, Alzamil proudly represented the Kingdom of Saudi Arabia at Expo 2020 in Dubai, UAE, discussing creative learning.